
 
     
 
 

 
 
 
 
 
Referat fra bestyrelsesmøde den 18. 04. 2018 kl. 19:00 
 
 
 
Deltagere: Henrik, Lars, Per, Timm og Steen. 
 
 
1. Godkendelse af referat fra sidste møde den 14. 03. 2018 
 
 
 
Dagsorden blev godkendt – med 3 ekstra punkter, benævnt som punkt E. – F. – G.  
 
 
2. Orientering  
 
 
 
A - Formanden: Henrik Stilling formand for Lev-Bornholm havde deltaget i 
brugerbestyrelsen på Mælkebøtten – oplevede en god og positiv stemning efter en 
noget turbulent periode  
 
B. – Kasserer: Lodseddelsalget afslutter for året 2018 – udtrukne vinderlod på 
hjemmesiden   
 
C. – Øvrige medlemmer: Steen Kofod har deltaget som suppleant i Handicaprådet.   
 
 



 
 
Sager til behandling 
 

A. -Besøg på Middelalderecenteret den 09.06 2018 -  sidste aftaler skal på plads, 
Timm Kuhre sender invitation ud. 

 
B- Evaluering af legedage i DGI Hallen, rigtig god stemning for de fremmødte – 
noget mere respons på et godt tiltag for børnefamilierne  

 
 C.-  Madholdet – Enighed i bestyrelsen at madholdet forsætter -  
 
 D. -  Lykkeliga, Håndbold på Bornholm for udviklingshæmmede – Henrik og Steen 
deltager i opstartsmøde – efterfølgende er starten kommet godt i gang – godt gået 
 
 E. – Opsamling af mailadresser fra vores medlemmer på Bornholm – Bestyrelsen 
mener ikke det er særligt intersant for kredsen da mange af vores medlemmer ikke 
mulighed for at modtage elektronisk post.    
 
 F.- Den halve mand – Flere handicaporganisationer på Bornholm ønsker at invitere 
Rene Nielsen til øen med sit foredrag – Lev- Bornholm vil gerne støtte med et beløb 
til arrangementet med hensyntagen til beløbets størelse og synlighed for Lev-
Bornholm. 
 
G. Bestyrelsen i LEV-Bornholm fik en bred debat om varmtvands Basin på 
Bornholm og i særdeleshed på Sønderbo i Rønne. 
 
 
Steen Kofod,  
Lev-Bornholm, sekretær.  
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